
 

Barneveld, 26 maart 2019 

 
Onderwerp:  Vellerschool 
 
Geacht College, 
 
Het scholencomplex in Veller, dat in aanbouw is, zou nu al te klein zijn. Dit geldt 
met name voor PCO Gelderse Vallei.  
Naar aanleiding van vragen en berichten hierover heeft mijn fractie contact met 
vertegenwoordigers van beide scholen en de ambtelijke afdeling 
onderwijshuisvesting gehad. 
Daaruit komt naar voren dat de huidige situatie, gezien de gang van zaken in de 
afgelopen jaren, op zich te verklaren is. Immers, PCO Gelderse Vallei 
prognotiseerde destijds,  op basis van een enquête, een behoefte aan 16 lokalen. 
Deze school kreeg uiteindelijk slechts 8 lokalen. Dit nadat de gemeenteraad 
besloot op dezelfde locatie voor de Drieslag een school met 6 lokalen te 
bestemmen. 
 
De gesprekken die wij voeren leerden ons dat plaatsing van noodlokalen 
hoogstwaarschijnlijk geen oplossing zal bieden.  De locatie op Veller heeft daar 
onvoldoende ruimte voor. Ik kom daar hieronder in mijn vragen op terug. 
 
Actueler nog is het volgende probleem. De toestroom van leerlingen naar de 
PCO-school in Veller blijkt zo groot, dat kinderen vanaf groep 7 straks weer 
‘terug’ zouden moeten naar de schoollocatie in Norschoten (de Branding). 
Voor de ouders en het onderwijzend personeel zit daar de eerste zorg.  Naast alle 
ongemak dat dit met zich mee zal brengen maken zij zich grote zorgen over de 
verkeersveiligheid. De kinderen moeten op het traject Veller-Norschoten door 
het tunneltje (= drukte van Meerwaarde-scholieren) en langs de ovatonde . 
 
Naar aanleiding van wat ik hierboven schreef stel ik u namens mijn fractie  op 
grond van artikel 42 van de Organisatieverordening de volgende vragen: 
 

1) Klopt het dat het in aanbouw zijnde scholencomplex in Veller, met name 
voor wat betreft PCO Gelderse Vallei, nu al vol is? 

2) Als er geen ruimte voor noodlokalen is, welke mogelijkheden ziet u dan 
om het tekort aan lokalen tijdelijk en/of permanent op te lossen? 

3) Onderkent u het probleem ten aanzien van verkeersveiligheid als 
kinderen vanaf groep 7 dagelijks het traject Veller-Norschoten moeten 
fietsen? 

4) Bent u bereid in nauw overleg met onderwijzend personeel en ouders 
oplossingen uit te werken die de verkeersveiligheid voor de kinderen 
verhogen? 

5) Is er lering te trekken uit deze situatie, rekening houdend met zowel de 
verantwoordelijkheid van de gemeenteraad als van uw college? 

 
Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 



 
Namens de Pro’98 fractie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hilhardt Brul 


